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بيان الجُمهوريّـــة العربيــــّة السوريــّـة
Statement by the Syrian Arab Republic

الدورة 47 لآلية الاستعراض الدوري الشامل 
04– 15 تشرين الثاني 2024
جلسة المراجعة الخاصة ب كوستاريكا

47 Session of the Universal Periodic Review
04– 15 November 2024 
Review of Republic of Costa Rica 

 

السيد الرئيس،  
 يشكر وفد الجمهورية العربية السورية وفد جمهورية كوستاريكا على عرضه، ويود تقديم التوصيات التالية:
1. التقيد بالالتزامات الدولية بحقوق الإنسان المتعلقة بالمساواة وعدم التمييز. 
1. اتخاذ تدابير فعالة من أجل القضاء على جميع أشكال التمييز والعنصرية والتعصب وكراهية الأجانب، ومنع الاحتجاز دون محاكمة.
1. العمل على ضمان حظر جميع أشكال التعذيب والمعاملة القاسية والعنف ومتابعة ذلك عبر تحقيقات فعّالة. 
1. ضمان إجراء تحقيقات مستقلة في حالات الاختفاء القسري وتحديد المسؤولية عنها. 
وشكراً لكم.
Mr. President,

The delegation of the Syrian Arab Republic thanks the delegation of the Republic of Costa Rica for the presentation, and would like to recommend the following:

1. Adhere to international human rights obligations relating to equality and non-discrimination.

2. Take effective measures to eliminate all forms of discrimination, racism, intolerance and xenophobic, and prevent detention without trial.

3. Ensure the prohibition of all forms of torture, cruel treatment and violence, and follow up on this through effective investigations.

4. Ensure independent investigations into cases of enforced disappearances and determine responsibility for them.
Thank you.
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